

No Stress Cat Treats

Crunchy No Stress Cat Treats with filling attractive for cats. It is a natural calming product plant based (Valerian, Melissa, Hops) recommended for cats of all life stages to relieve stress and calm them when showing increase meowing, scratching furniture, during visits at kennels and veterinarians, when moving or traveling, during thunderstorms and fireworks. Composition: cereals, milk and dairy products, valerian 0,1%, hops 1%, melissa 5%, fat, meat products of animal origin (chicken meal).

Directions for use: treats can be given directly by hands or added to food. It's recommended to feed 1,5 hours before the stressful event. Dosage: 2-3 pcs in a day. Do not give more than 6 pcs per day. The effect occurs within 1,5 hours after reception. The treatment can be repeated after 2,5 hours; use no more than 3 times a day.

Хрустящие подушечки No Stress Cat Treats с начинкой и привлекательным для кошек запахом это натуральное успокаивающее средство на растительной основе (Валериана, Мелисса, Хмель). Рекомендуется кошкам всех возрастов для снятия стресса и успокоения при повышенном мяуканье, царапанье мебели, посещении питомников или ветеринарных клиник, при переезде или путешествии, во время грозы и запусков фейерверков. Состав: злаки, молоко и молочные продукты, валериана 0,10%, хмель 1%, мелисса 5%, жиры, мясо продукты животного происхождения (куриная мука). Способ применения: подушечки можно давать непосредственно с руки или добавлять в корм. Рекомендуется скармливать за 1,5 часа до предполагаемого стрессового явления. Дозировка: кошкам 2-3 шт. в день. Не рекомендуется давать более 6 шт в день. Эффект наступает через 1,5 часа после приема. Лечение можно повторить через 2,5 часа; принимать не более 3 раз в день.

Item No	Content Содержание	Tray / кол-во в упаковке Carton / кол-во в ящике	Shelf Life Срок годности	EAN / Штрихкод	Languages / Языки на упаковке
13219	35 g / г	3 / 144	36 months / 36 мес.	8711231132195	RUS/CZ/LV

